

## Food Quality and Safety Policy

### 食品质量和安全政策

It is the policy of Compañía Bernal S.A. that our products comply with quality, safety and animal welfare standards, fully assuming this responsibility before our customers. For this, we have a Quality and Food Safety Management System in accordance with the BRCGS World Standard for Food Safety.

Compania Bernal S.A. 公司的政策是，我们的产品会遵循质量，安全和动物福利标准，为我们的客户充分承担责任。为此，我们有质量和食品安全管理系统，符合BRCGS世界食品安全标准。

It is our commitment:  
我们的承诺是：

- To implement continuous improvements focused on achieving the greatest satisfaction of our customers.  
为尽可能满足客户而持续实行改进措施
- To promote the development and continuous improvement of the culture of food quality and safety.  
促进食品质量和安全的发展和持续改进
- To manufacture safe, legal, authentic, sustainable food and in conformity to the specified quality.  
生产安全，合法，真实，可持续的食品，符合规定质量
- To comply with the objectives of quality and food safety.  
遵循质量和食品安全目标
- To work developing activities that are distinguished by their quality, improving for the benefit of our clients and our own sustainability.  
为产品质量之发展开展活动，为客户利益及我们自身可持续性进行改进

The Management is committed to providing the necessary resources and support for compliance with this policy.

管理层承诺为遵循此政策提供必要资源和支持。